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PROTOKOL NR 55/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

Z DNIA 28 CZERWCA 2005 r.

Komisja Rewizyjna rozpoczgla obrady o godz. 1500 w skladzie wg listy

obecnoéci stanowiqcej zalqcmik do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego

porz4dku:

l. Kontrola kosztów Gospodarstwa Pomocniczego prry lJrzgdzie Miejskim

2. Sprawy RóZne

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywita\ wszystkich czlonków

komisji oraz przybytych na posiedzenie goéci: radn4 J. SzreniawE, radnego

L. Sulka oraz Kierownika Gospodarstwa Pomocniczego w Jgdrzejowie - pana

P. Wydrycha.

Przewodniczqcy zwróctl sig do zebranych czlonków, z pytaniem czy zapoznali

sig z wczeéniej otrrymanymi materialami dotyczqcymi realizacji przychodów

i wydatków Gospodarstwa Pomocniczego.

Przewodniczqcy zgodnie z pozosfalymi czlonkami uznal| i2 Gospodarstwo

Pomocnicze prowadzone jest przez akfualnego kierownika bardzo dobrze.

Chcialbym tylko prosió o wyjaénienie nastgpuj4cych pozycji: ,, inne zakupy

zwiqzane z wykonT+vaniem remontów orqz z biezqcq dzialalnoÉciq tJrzqdu

Miejskiego - 16.041,38 zl ."  oraz,,przeglqdy techniczne i  naprawa

lrserokopiarki - 3574, 60 zl. - powiedzial Przewodniczqcy Komisji.

Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego wyjaÉnit radnym, iZ niektóre rzecz!

zostaty zaplanowane wlaSnie w zakupie usfug, ale faktycznie wykonujemy

je wlasnym kosztem np. nie zatrudniamy firmy do malowania nas4yph
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pomieszczeú biurowych, tylko wykonujq to nasi pracownicy i pracownicy

Zakladu Remontowo - Budowlanego.

Je2eli chodzi o druga pozycjQ, to kserokopiarki sq nowym sprzgtem, ale naleZy

wziqó pod uwagQ ogromn4 czgstotliwoÉó, z jakq s4 eksploatowane. Materialy

do kserokopiarek s4równieLbardzo drogie - wyjaénil pan P. Wydrych.

Komisja podzigkowala kierownikowi Gospodarstwa Pomocniczego panu

P. Wydrychowi oraz nie wniosla Zadnych zastrzeLert do przedstawionego

sprawozdania.

Na komisjg rewizyjnq zostal zaproszony Naczelnik Wydzialu Inwestycji

i Integracji z Uni4 Europejskq pan Krzysztof Wójcik. Przewodniczqcy zwrícil

sig do naczelnika o przedstawienie sytuacji po odbyciu sig przetargow na drogi

gminne.

Naczelnik dokladnie przedstawit radnym spraw€ odbytych przefargów. Umowy

nie sq jeszcze podpisane, poniewa2 oferenci majq ustawowo kilka dni

na wniesienie odwotaú. W dniu 4 lipca zostaj4juZ podpisane umowy.

Ceny poszczególnych ofert s4 nastgpuj 4ce :

1. Remont drogi Ksi4Ze - Skroniów Maly - najtaúsza oferta 21.164,80 zl

(w budZecie zaplanowano na t4 inwestycjg 30 tys. zt., pozostalo

8235,20 zl.),

2. remont drogi Prz4slaw - Prz4slaw Maty - najtaúsza oferfz 25.762,28 zl.

(zaplanowano w budZecie 35 tys. zl., pozosfato 9.237,72 z+.),

3. remont drogi Jasionna Kurniki najtahsza oferta 17.245,52 zl.

(zaplanowano w budZecie 25 tys. zl.,pozosfato 7.754,48 ú.),

4. remont drogi Chorzewa - Zalqcze przez wieé - najtansza oferta 13.315,98

zl. (zaplanowano w budzecie 2A tys. zl., pozostalo 6.684,02 zl.),

5. remont drogi Wygoda Mnichów najtahsza oferta 14.394,58 zl.

(zaplanowano w bud2ecie 20 tys. zl, pozostalo 5.605,42 zl.),

6. remont drogi Sudól - Wilanów najtahsza oferta 42.903,13 zl.

(zaplanowano w bud2ecie 30 tys. zL.,brakuje 12.903,13 zl.),
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7. remont drogi Lasków Muty przez wie$ - najtaúsza oferta 24.644 zl.

(zaplanowano w bud2ecie 20 tys., brakuje 4.644 zl.)

Na zadanie nr. 6 i 7, tu? przed otwarciem ofert, wplynglo pismo z Urzgdu

Wojewódzkiego o dofinansowanie na kwotg 30 tys. zl.

8. remont drogi tr-ysaków Wrzeénia najtansza oferta 21.960 zt.

(zaplanowano w budZecie 30 tys. zl., pozostalo 8.040 zl.),

9. remont drogi Chwaécice - Folwark - najtansza oferta 23.032,60 zt.

(zaplanowano w budZecie 30 tys. zl., pozosrato 6.967,40 z\.),

10. remont drogi Brynica Sucha ptzez wieé - najtaúsza oferta 2I.960 zl.

(zaplanowano w budZecie 30 tys. zl., pozostalo 8. A40 zt.).

Suma wszystkich zadaú na kwote w budiecie 270 tvs. zl, oferty zloione na

kwote 226.983.29 tvs. zl. ró2nica 43.016"71 tys. zl + dotacia 30 tys zl =

73.016.71 fys.

Tak wygl4da sytuacja na dziert dzisiejszy przed podpisaniem umów

poinformowal naczelnik K Wójcik.

Glos w tej sprawie zabral radny S. Fiutek. W budZecie gminy zaplanowano

20 tys. zl na remont drogi w Mnichowie, naltansza oferta wyniosla 14 tys. zl.

Remont tej drogi jest tylko czgéciowy, dlatego chcialbym zawnioskowaó

o nieprzesuwnie pozostatych Érodków z tej inwestycji na innA. Uwalam,

i2 naleiry wyremontowaó te drogE do samego koúca, poniewaZ do ostatnich

gospodarstw nie ma praktycznie 2adnego dojazdu.

Naczelnik wyjainit radnym, i2 z godnie z prawem moZe udzielió dodatkowo

20% zamówieú. Na wyhsza kwotg musi byó ogloszony kolejny przetarg,

i dopiero wtedy mogQ wykonaó dalszy remont drogi.

Podobnie jak pan radny S. Fiutek uwatam, 2e na\eiry remontowaó calqdrogg,

a nie po kilkanaécie metrów powiedziala pani J. Szreniawa.

Radna J. STreniawa zwrócila sig równie2 po Nacirelnika Wydzia\ Inwestycji

i Integracji z Unia Europejskq z proébe o informowanie jej o wszystkich
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przetargach, które dotyczq jej okrggu. Jako radna czuje siE odpowiedzialna

za swój okrQg i zato, co sig w nim dzieje - dodala radna J. Szreniawa.

Radny T. Sgk zwrócil sig równieZ z proéb4 o wyremontowanie calej drogi

Chwaécice - Folwark za kwotg zaplanowan4 w bud2ecie, nawet, jeúli Gmina

musialaby oglosió dodatkowy przefarg.

Proszg wypracowaó sobie wnioski w omawianych sprawach, skierowaó

je do Burmistrza. Ja jestem pracownikiem Burmistrza i wykonujE jego

polecenia - powiedzial naczelnik K. Wójcik.

Dyskusje przerwal Przewodniczqcy komisji. Sprawy dróg s4 tematem zawsze

gorqcym i powinniSmy je rozpatrywaó wspólnie ze wszystkimi radnymi. Poza

tym ka2dy z nam mo2e udaó sig do Burmistrza azy Naczelnika Inwestycji

i dowiedzieó sig na temat remontu drogi, która go interesuje.

Radny S. Fiutek postawil wniosek:

Proszg wykonaé warfoiciowo |t, zakresie dróg inwestycje tak jak

zaplanow&no w budiecie.

3 glosy - Za

2 glosy - Przeciw

Chcialbym poruszyó jeszcze sprawQ budowy na ul. Koécielnej. Cala

dokumentacja zerwalajqca na rozpoczecie prac budowlanych jest kompletna,

jutro zaczynajqsig prace budowlane - powiedziat naczelnik K, Wójcik.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Rozmawialem z paniq Skarbnik

i wiem, 2e Zaden z prywatnych udzialowców nie wplacil jeszcze swojej franszy.

Proszg siQ nie obawiaó inwestycja jest calkowicie zabezpieczona

od strony finansowej. Od strony prawnej jest tak przygotowana notarialnie,

2e w przypadku nie wplacenia przez danq osobg swojego udzialu jego czgéó

przechodzi na wlasnoéó Gminy - poinformowal radnych Naczelnik K. Wójcik.

Glos zabrala J. Szreniawa zrvracaj4c sip do naczelnika z pytaniem jak Gmina

mo2e budowaó pawilony na cudrym gruncie?
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Umowa aktu notarialnego jest tak sporuqdzona, 2e nie ma mo2liwoSci, aby

wlaéciciel gruntu sprzedal nam te pawilony. Poza tym grunt obci4zony jest

hipotek4 - to jest dodatkowe zabezpieczenie ze strony Gminy. Wszelkich

bliskich informacji na ten temat moZe udzielió paristwu Naczelnik

W. Abramowicz - powiedzial pan K. Wójcik.

Cry zostala zakohczona inwestycj a na Piaskach - Wolicy? - ,apytal radny

T. Sek.

Tak inwestycja zostala zakonczona. Wszystkim zainteresowanym zostala

podl4czona woda. Kahdy z mieszkaúców, który ma dzialkg ma prawo siQ

przytqczyó.

Przewodniczqcy Komisji podziEkowal Naczelnikowi

za wsry stkie udzielone radnym informacj e.

K. Wójcikowi

A d . 2

Komisja zapowral.a siE z nastgpuj4cymi pismami:

1. w sprawie podwyzki oplaty zawywóz ómieci,

Sprawg tq poruszono na wczorajszej sesji. Naczelnik B. Blaszkiewicz

poinformowala radnych, 2e zostalo wystosowane pismo do pana Jacha, ale na

dzien dzisiejszy nie ma 2adnej odpowiedzi. Myólg 2e powinniémy zaczekaó

na odpowiedíi dopiero zEqó sig tym tematem - powiedzialradny K. Chatupka

2. w sprawie podwyZki wody

3. w sprawie restrukturyzacji naleZnoéci podatkolvych ZOZ - u.

Bylbym sklonny vrryrazió zgodE na umorzenie tego podatku, ale pod jednym

warunkiem, 2e Starostwo za fe pieni4dze kupi sprzgt medyczny - zaproponowal

radny S. Fiutek. Pozostali radni zgodzili w tej sprawie sig z panem S. Fiutkiem.

4. w sprawie dofinansowania zadaszenia stadionu Klubu Sportowego

,,Naprzód"

Przewodniczqcy rwrócil siQ do czlonków Komisji, aby ustalili termin,

w którym zostanie przeprowadzona kontrolp wysypiska émieci. Radny S. Fiutek
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zaproponowal dzien, w którym bgdzie zwolana komisja rewizyjna. Moma

godzinq przed posiedzeniem poéwigció na skontrolowanie wysypiska

powiedzial radny S. Fiutek. Uwaham, i2 jako komisja rewizyjna musimy

przeprowadzió kontrolg wysypiska, gdyz dochodz4 mnie sluchy

o ni eprawi dtowo éc i ach j e go funkcj onowania - powi ed zial P rzewodni c zqcy.

Komisja zakoncryla obrady o godz. 1630
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Stanislaw Buraúski


